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برنامه های بلند مدت توسعه ای دانشکده با حضور مسئولان ارشد شهرستانی بررسی شد

به گزارش روابط عمومی دانشکده علوم پزشکی مراغه، جلسهای با هدف بررسی چشمانداز توسعهای و ایجاد

زیرساختهای لازم در حوزه بهداشت و درمان، با حضور آیتالله محمدتقی پورمحمدی امام جمعه مراغه، سید فرید

موسوی نماینده مردم مراغه و عجبشیر در مجلس شورای اسلامی، شهرام مروتی شهردار مراغه، دکتر اللهوردی ارجمند

رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه، مهندس ایوب پوررستم معاون توسعه مدیریت و منابع دانشکده و جمعی از

مسئولان و مدیران اجرایی شهرستان برگزار شد.

در ابتدای این نشست، آیت الله پورمحمدی با تأکید بر اهمیت توسعه زیرساخت های نظام سلامت، اظهار داشت: سلامت از بزرگ ترین نعمات الهی است و فراهم کردن امکانات مناسب درمانی، از

وظایف مهم مسئولان محسوب می شود.

وی ادامه داد: دانشکده علوم پزشکی مراغه به عنوان یکی از مراکز علمی مهم منطقه، باید از حمایت جدی مسئولان بهره مند شود تا بتواند نقش مؤثری در ارتقاء خدمات بهداشتی و درمانی ایفا کند.

وی همچنین بر ضرورت برنامه ریزی منسجم و بهره گیری از ظرفیت های موجود در شهرستان برای تسریع روند توسعه تأکید کرد.

در ادامه، سید فرید موسوی نماینده مردم مراغه و عجب شیر نیز با اشاره به ضرورت تأمین اعتبارات برای توسعه زیرساخت های بهداشتی و درمانی گفت: مراغه به دلیل وسعت و جمعیت قابل توجه،

نیازمند گسترش امکانات درمانی و ارتقاء خدمات سلامت بوده و ما در سطح ملی پیگیر جذب اعتبارات لازم برای تسریع در اجرای پروژه های توسعه ای خواهیم بود و تلاش می کنیم تا با همکاری

مسئولان شهرستانی، موانع موجود را برطرف کنیم.

وی ادامه داد: قطب درمانی جنوب استان نیازمند توجه جدی بوده چرا که با توجه به جمعیت و گستردگی خدمات مورد نیاز، توسعه فضاهای درمانی، آموزشی و بهداشتی ضروری به نظر می رسد.

وی اذعان کرد: امسال پیگیری های مختلفی در سطوح مختلف وزارت انجام شد که انشالله نتایج مطلوبی را برای شهرستان رقم خواهد زد. شهرام مروتی شهردار مراغه نیز با اعلام آمادگی شهرداری

برای حمایت از پروژه های سلامت افزود: مدیریت شهری آماده است تا با تسهیل فرآیندهای اداری و همکاری همه جانبه، نقش مؤثری در اجرای پروژه های درمانی ایفا کند.

وی تاکید کرد: توسعه زیرساخت های سلامت، نیازمند تعامل سازنده میان دستگاه های اجرایی است و شهرداری در این مسیر از هیچ تلاشی دریغ نخواهد کرد.

دکتر اللهوردی ارجمند رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه نیز با اشاره به چالش های پیش روی این دانشکده گفت: توسعه فضاهای آموزشی، تجهیز مراکز درمانی و گسترش خدمات بهداشتی از مهم

ترین نیازهای فعلی دانشکده است.

وی ادامه داد؛ تحقق این اهداف مستلزم حمایت جدی مسئولان و تأمین اعتبارات لازم است؛ ما با برنامه ریزی دقیق و هدفمند در تلاش هستیم تا زیرساخت های مورد نیاز را توسعه داده و خدمات با

کیفیت تری به مردم ارائه کنیم.

وی افزود: احداث مراکز درمانی جدید از جمله بیمارستان ۳۵۰ تخت خوابی و تجهیز بیمارستان ها به امکانات پیشرفته، و تکمیل بخش الحاقی بیمارستان سینا از اولویت های مهم ماست و امیدواریم

با حمایت مسئولان، این اهداف در کوتاه ترین زمان ممکن عملیاتی شود.

در ادامه، مهندس ایوب پوررستم معاون توسعه مدیریت و منابع دانشکده نیز با اشاره به اهمیت مدیریت منابع و تسریع پروژه ها گفت: محدودیت منابع مالی یکی از مهم ترین چالش های ما در

توسعه زیرساخت ها است. بنابراین مدیریت بهینه منابع و استفاده از ظرفیت های شهرستان، اهمیت ویژه ای دارد.

وی با تأکید بر ضرورت تکمیل سریع تر پروژه ها افزود: اولویت ما، بهبود شرایط فیزیکی مراکز درمانی و ارتقاء کیفیت خدمات ارائه شده به مردم است. با ایجاد هماهنگی میان دستگاه ها و رفع موانع

اداری، امیدواریم مسیر توسعه سلامت شهرستان با سرعت بیشتری طی شود.

در پایان این نشست، مقرر شد کارگروهی تخصصی با حضور نمایندگان دانشکده علوم پزشکی، شهرداری، فرمانداری و نماینده مجلس تشکیل شود تا با بررسی دقیق تر نیازها و امکانات موجود،

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.mrgums.ac.ir/News/3604/


برنامه ای جامع و عملیاتی برای توسعه زیرساخت ها تدوین گردد. همچنین تأکید شد جلسات منظم میان مسئولان شهرستان برگزار شود تا روند پیشرفت پروژه ها به صورت مستمر پیگیری شده و

موانع احتمالی در اسرع وقت برطرف شود.

این جلسه با تأکید بر هم افزایی و همکاری مشترک مسئولان برای توسعه زیرساخت های نظام سلامت به پایان رسید و امید است با تلاش های مستمر، مسیر ارتقاء خدمات بهداشتی و درمانی

شهرستان مراغه هموارتر شود.
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